
Varden 07.01.23 

 



 

 



 

- Det er jo gøy åprovosere litt 

Ingen kan føle seg trygge når Inge Jørgensen (70) setter seg foran tastaturet. I tekstene han sender 

lokalavisene får politikere, næringslivstopper, influensere og journalister gjennomgå. 

Hvem er egentlig mannen som hver uke skriver sinnainnlegg i lokalavisene? 

– Det er jo gøy å provosere litt, humrer Inge Jørgensen. 

Varden møter den samfunnsengasjerte pensjonisten Inge Jørgensen på biblioteket i Rådhusgata i Porsgrunn. 

Et sted han sitter nesten daglig. Dagen starter med å lese nyheter hjemme i godstolen, deretter går turen til 

biblioteket. Her kan han nemlig lese gjennom alle avisene han ikke abonnerer på. 

For nyhetskonsumet er enormt. I opptil tre timer hver dager scroller og blar Jørgensen gjennom lokale-, 

nasjonale- og internasjonale aviser. 

– De siste 20 årene har det vært veldig mye nyheter ja. For mye, kanskje – så jeg har tenkt å trappe litt ned, 

sier han, og setter seg til rette i stolen. 



– Jeg liker å holde meg oppdatert – og leser fort rundt 10-12 aviser hver dag. Jeg finleser ikke alt, men nok 

til at jeg hisser meg opp. 

Flere innlegg i uken 

Og når han hisser seg opp, kommer innleggene på løpende bånd. Ukentlig mottar redaksjoner i Telemark 

korte tekster om alskens temaer fra Jørgensen. Aldri mer enn 350 ord og som oftest med krass kritikk. 

– Jeg blir fort sint fordi det er så mye galskap i verden. Det tillater jeg meg å skrive om, og jeg mener det er 

viktig at noen gjør det. Meningsutvekslingen er en aktiv del av demokratiet. 

Men at han kun skriver sinnainnlegg er han sterkt uenig i. 

– Jeg har da skrevet om både øyhopping, konsertopplevelser og turorientering også. Og noen av de kritiske 

innleggene er skrevet med glimt i øyet. Det er det kanskje ikke alle som har fått med seg. 

Samfunnsengasjementet startet tidlig. Allerede på videregående ble det klart at tekstene ble bedre om han 

kunne skrive om temaer han virkelig brant for. Og de var det mange av. 

– Skjønnlitterære tekster har jeg aldri fått helt dreisen på, men av en eller annet grunn det enklere å skrive 

tekster når man er litt sint. 

Bredt interessefelt 

Historie, Latin-Amerika, strømpriser, Kina, korona, menneskerettigheter, kunstig intelligens, mobbing, EU, 

parkeringsavgifter, demokrati og globalisering er bare noen få av temaene han har skrevet om de siste årene. 

– Er det ingen grenser for hvilke temaer du kan skrive om? 

– Det er det sikkert, men jeg kan ikke komme på noen nå. Jeg har et bredt interessefelt, sier Jørgensen. 

Han får også mye respons på innleggene sine. Noen tar til motmæle på spalteplass, andre stopper ham på 

gaten i Porsgrunn. 

– For det meste er det positive tilbakemeldinger. Så er det flere som mener at jeg bør legge ned pennen. Men 

det er lov å være uenige – det er bare moro! 

Tekstene som blir publisert legges ut på nettsiden www.inge.no. En nettside han opprettet i 1996. 

– Før brukte jeg nettsiden som en del av firmaet da jeg drev med opplæring og rådgivning innenfor 

pedagogikk. Men nå er det hovedsakelig musikk og avisskriveriene jeg legger ut. Og det er ikke akkurat 

mange innom, så det er mest for min egen del. 

Cyberaddict 

Etter å ha vært en selverklært «cyberaddict» i en årrekke, vurderer nå 70-åringen å trappe ned. 

– Jeg ser at jeg bruker veldig mye tid på nyheter, og burde nok ha brukt mer at tiden på å pleie andre 

interesser også. 

Jørgensen var med å starte opp Grenland Sigarselskap i 1998, og er fortsatt aktiv der. I tillegg spiller han 

bass, gitar og munnspill sammen med en kameratgjeng og er med i redaksjonen for tidsskriftet «Godt 

Voksen». 



Men reise er den store lidenskapen. For ti år siden tok han et spanskkurs og siden har han hatt flere både 

lange og korte turer til Latin-Amerika. 

– Menneskene, kulturen og naturen fascinerer meg. Jeg håper på flere turer fremover. 

For å holde spanskkunnskapene ved like står ofte spanske nyheter på i bakgrunnen når han er hjemme. Og 

han leser både argentinske og spanske aviser. 

– Folk sier at man får så mye tid som pensjonist, men jeg opplever det motsatte. Alt tar dobbelt så lang tid 

og tiden går dobbelt så fort. 

Nå får vi vente i spenning å se hva som blir neste tema i nye innlegg fra denne kanten – for en ting er 

sikkert, siste ord er definitivt ikke skrevet av Inge Jørgensen. 
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